
 
PROTOKÓŁ Nr 11/08  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  
i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Miejskiej w Golczewie 
odbytego w dniu 25 marca 2008 r. 

 
Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji Finansów, Roz-
woju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji Finan-
sów, Rozwoju Gospodarczego i Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych. 
W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Waldemar Bartniczuk zastępca burmistrza, 
Ireneusz Wilk - sekretarz gminy, Andrzej Radecki dyrektor SP ZOZ w Golczewie, Ka-
zimiera Latawiec kierownik OPS w Golczewie, Teresa Malec dyrektor ZSO w Golcze-
wie, Ewa Pakuła dyrektor ZS-P w Golczewie, Emilia Dobrowolska dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Wysokiej Kam., Piotr Cieślikiewicz dyrektor ZEAS w Golczewie oraz 
Tomasz Podleśny, przedstawiciel kancelarii prawnej SDO. 
Listy obecności stanowią załącznik Nr 1 Nr 2 i Nr 3 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
c) przedstawienie porządku obrad, 

 
2. Omówienie spraw sesyjnych 

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samo-
dzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie za 2007 r. 

2) Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegó-
łowe warunki przyznawania dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Golczewo dodatku motywacyjnego, funkcyjne-
go, za wysługę lat, za warunki pracy oraz niektórych innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy. 

3) Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2007 r. 
4) Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie 
Gminy Golczewo na 2008 r. 

5) Projekt uchwały w sprawie rozwiązania zespołów szkolnych funkcjonują-
cych na terenie gminy Golczewo. 

6) Projekt uchwały w sprawie połączenia w zespół niektórych szkół  
i przedszkola funkcjonujących na terenie gminy Golczewo. 

7) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkół w Golczewie. 

8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
9) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wytycznych do ustalenia 

stawek czynszu za dzierżawę oraz najem nieruchomości komunalnych. 
10) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Stu-

dium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Golczewo”. 
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11) Projekt uchwały w sprawie przy- stąpienia Gminy Golczewo do 

Polskiego Projektu 400 Miast. 
12) Projekt uchwały w sprawie zgody na przystąpienia przez Gminę Golczewo 

do Spółki Komunalnej Skawa Jordanów Sp. z o.o. 
 
3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 

Przewodniczy obrad stwierdził, że w posiedzeniu udział bierze 15 członków 
komisji i komisje są władne do wydawania opinii i wniosków do rozpatrywanych te-
matów posiedzenia. 

Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek obrad, 
według którego będzie prowadzone dzisiejsze posiedzenie  
 
Komisje nie wniosły uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 
Ad. 2.1). Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie  
za 2007 r. 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza poinformował, że sprawozdanie z 

działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie za 

2007 r. wraz z planem finansowym na 2008 r. uchwałą Nr III/2/08  

i Nr III/3/08 zostało pozytywnie zaopiniowane przez Radę Społeczną przy Samo-

dzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Golczewie w dniu 20 marca 

2008 r. 

 Andrzej Radecki dyrektor SP ZOZ w Golczewie przedstawił sprawozdanie z 

działalności SP ZOZ za 2007 r., które stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czego dotyczą pozostałe koszty operacyjne - 

likwidacja środka trwałego wykazana w sprawozdaniu. 

 Andrzej Radecki, dyrektor SP ZOZ poinformował, że po konsultacji z księgową 

udzieli odpowiedzi na najbliższej sesji. 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, z czego wynika deficyt skoro ilość za-

biegów od lat utrzymuje się na tym samym poziomie ? 

 Dyrektor poinformował, że jest to strata, która nie destabilizuje pracy zakła-

du. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
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Ad. 2.2) Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość  
i szczegółowe warunki przyznawania dla nauczycieli zatrudnionych w szko-
łach prowadzonych przez Gminę Golczewo dodatku motywacyjnego, funkcyj-
nego , za wysługę lat, za warunki pracy oraz niektórych innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy. 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza poinformował, że Gmina wystąpiła 

o uzgodnienie ww. regulaminu do Związku Nauczycielstwa Polskiego lecz do dnia 

dzisiejszego jeszcze ich nie otrzymała wniósł więc o wykreślenie z porządku obrad 

ww. punktu informując, że projekt regulaminu zostanie przedstawiony na najbliż-

szym posiedzeniu komisji. 

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu do przedstawionej propozycji. 

 
Ad. 2.3) Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golcze-
wie za 2007 r. 
Kazimiera Latawiec, kierownik OPS w Golczewie przedstawiła sprawozdanie. 

Radny Mieczysław Perużyński zapytał, ile było odwołań od decyzji w 2007 r. 

Kierownik poinformowała, że w 2007 r. nie było odwołań od decyzji lecz jed-

nak w tym roku rozpatrzono odwołanie z 2006 r.  

Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy są takie rodziny, które korzystają z różne-

go rodzaju świadczeń udzielanych przez OPS. 

Kierownik powiedziała, że tak są takie rodziny dodała, że 55 osób zatrudnio-

nych jest przy pracach społeczno-użytecznych informując, że dochód uzyskany z 

tego tytułu nie jest wliczany do kryterium danej rodziny. 

Następnie szczegółowo omówiła Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Golczewie za 2007 r. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania. 

 

Ad. 2.4) Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki rozwią-
zywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na te-
renie gminy Golczewo na 2008 r. 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że ustawa o zachowaniu trzeźwości i przeciwdziałaniu narkomanii 

nakłada Na Gminę obowiązek opracowania corocznie gminnego programu profilak-
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tyki rozwiązywania problemów alkoholo- wych i przeciwdziałania narkomanii. 

Przedstawił program wraz z planem finansowym na 2008 r., który został opracowa-

ny przy współudziale Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, czy Komisja zgodnie z obowiązującym 

regulaminem w roku 2007 Komisja podejmowała działania kontrolne w zakresie 

przestrzegania i warunków korzystania z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholo-

wych 

 Zastępca burmistrza poinformował, że obecnie trwają prace kontrolne nad 

wydanymi zezwoleniami i poinformował, że szereg zezwoleń było jednak wydanych z 

naruszeniem prawa. W związku z tym istnieje konieczność dostosowania ich do 

obowiązujących wymogów prawnych. Trwa również weryfikacja uchwał w sprawie 

wydawania zezwoleń na sprzedaż alkoholu. Poinformował, że Komisja wydaje opinie 

do ww. zezwoleń i wspiera działalność profilaktyczną. 

 Radna Beata Pastryk zapytała, czy osoby Komisja możne sprawdzić jak póź-

niej zachowują się osoby, które zgłoszą się w Komisji i otrzymają zwrot kosztów do-

jazdu. 

 Zastępca burmistrza poinformował, że Komisja z różnych źródeł ma rozezna-

nie w naszym środowisku i jeżeli istnieje taka potrzeba kieruje osoby nadużywające 

alkohol na leczenie farmakologiczne lub też kieruje sprawę do sądu. 

 Radna Danuta Bednarz zapytała, na jaki cel przeznaczone są środki w wyso-

kości 1.050 zł wykazane w planie finansowym na 2008 r. 

 Zastępca poinformował, że są to wydatki związane z przeprowadzeniem wy-

wiadów środowiskowych. 

 

 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad ogłosił 10 min. przerwy 

o godz. 1515 Komisje wznowiły obrady. 

 

Ad. 2.5. Projekt uchwały w sprawie rozwiązania zespołów szkolnych funk-
cjonujących na terenie gminy Golczewo. 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały i po-

informował, że burmistrz w dalszym ciągu podtrzymuje swoje stanowisko w sprawie 
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rozwiązania zespołów szkolnych i połą- czenia w zespół niektórych szkół funk-

cjonujących na terenie gminy Golczewo. W związku z tym, że pojawiło się wiele py-

tań kto będzie pełnił obowiązki dyrektora szkoły i jak będzie wyglądał system zarzą-

dzania, burmistrz korzystając z przepisu ustawy o systemie oświaty ma prawo do 

wskazania personalnego osoby na stanowisko dyrektora szkoły na okres 6 miesięcy. 

Przedstawił więc Panią Aldonę Karczmarek, której może powierzyć obowiązki spra-

wowania funkcji dyrektora Zespołu Szkół Publicznych oczywiście po podjęciu przez 

Radę przedłożonej uchwały. 

 Aldona Karczmarek, jako kandydat Burmistrza na stanowiska dyrektora ZSP 

w Golczewie przedstawiła się i poinformowała, że jest Golczewianką, z wykształcenia 

jest pedagogiem, jest menedżerem w zakresie prowadzenia oświaty. w oświacie pra-

cuje od 20 lat, jest nauczycielem dyplomowanym. 

 Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady, zapytał jak widzi kon-

cepcję funkcjonowania nowopowstającego Zespołu ? 

 Pani Kaczmarek przewiduje rozwój szkoły w dwóch płaszczyznach, tj. eduka-

cyjnych poprzez rozwój bazy dydaktycznej i jakość kształcenia oraz o poprawę wa-

runków nauczania zwiększając ogólną dyscyplinę. Wszelkie zmiany planuje wpro-

wadzać stopniowo, ponieważ nie na dzień dzisiejszy zna jeszcze placówki. 

 Radna Beata Pastryk zapytała Panią Kaczmarek o osiągnięcia szkoły w Ka-

mieniu Pom., którą wcześniej zarządzała. 

 Pani Kaczmarek poinformowała, że Szkoła Podstawowa w ostatnim roku za-

rządzania ją osiągnęła wynik z testów w wysokości 30 %, pozyskała zewnętrzne 

środki na pracownie komputerowe, szkoła również osiągała wysokie wyniki sporto-

we. Poinformowała, że nie czuje się osoba konfliktową i sama sobie stawia wysoką 

poprzeczkę i tego również wymaga od innych mając na względzie rozwój oświaty. 

 Radna Beata Pastryk zwróciła uwagę, że Szkoła Podstawowa Nr 1 w Kamieniu 

Pom. miała wprowadzony program naprawczy, co było tego przyczyną ? 

 Pani Kaczmarek poinformowała, że od dwóch lat nie jest dyrektorem tej szko-

ły, w związku z tym trudno jest Jej ocenić pracę obecnego dyrektora. 

 Radna Beata Pastryk zapytała, jeśli Pani Kaczmarek zostanie dyrektorem 

szkoły w Golczewie zwiększy wówczas nasilenie nadzoru pedagogicznego ? 

 Pani Kaczmarek stwierdziła, że tu głównie chodzi o dyscyplinę pracy i ko-

nieczne jest zapoznanie się z kadrą, frekwencją nauczycieli i planem pracy nauczy-

cieli. 
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 Radna Danuta Bednarz zapytała, co było przyczyną, że Pani Kaczmarek nie 

jest już dyrektorem Szkoły Podstawowej w Kamieniu Pom. ? 

 Pani Kaczmarek wyjaśniła, że obecnie jest na urlopie zdrowotny. Stwierdziła 

ponadto, że na stanowisko dyrektora była wybrana w drodze konkursu. 

 Pani Ewa Pakuła, dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Golczewie poin-

formowała, że współpracowała z Panią Kaczmarek, od której otrzymała wiele wska-

zówek i pomocy w zakresie pracy dydaktycznej związanej z pełnieniem funkcji dy-

rektora. 

 Zastępca burmistrza poinformował, że mając na względzie połączenie szkół w 

jeden zespół jest przede wszystkim osiągnięcie wyższych wyników nauczania. 

 Pani Kaczmarek poinformowała, że nie planuje cięć kadrowych, czego najbar-

dziej obawiają się nauczyciele. 

 Radna Beata Pastryk zapytała, jak Pani Kaczmarek układała się współpraca z 

rodzicami dzieci uczęszczających do szkoły ? Czy Burmistrz zasięgnął opinii o Pani 

Kaczmarek ? 

 Pani Kaczmarek poinformowała, że rodzice zawsze uzyskiwali wsparcie. Szkoła 

współpracowała z Policją i pedagogiem. 

Zastępca burmistrza poinformował, że będąc policjantem współpracował z Pa-

nią Kaczmarek, która układała się pomyślnie. Stwierdził, że uzyskano stosowną 

opinię od osób kompetentnych, które stwierdziły, że Pani Kaczmarek posiada wła-

ściwe wykształcenie i odpowiednie predyspozycje do kierowania szkołą. 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy poinformował, że wymagane jest, aby placów-

ką oświaty kierowała osoba doświadczona. W toku pracy okaże się, czy nauczyciele 

spełniają wymogi nowego kierownictwa. Burmistrz doszedł do porozumienia z Panią 

Kaczmarek, która stwierdziła, że jest w stanie zrealizować wymagania organu pro-

wadzącego szkołę. 

 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt pod głosowanie poszczególnych Komisji 

Rady Miejskiej w Golczewie. 

W wyniku jawnego głosowania Komisja Finansów Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 5 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” zaopiniowała ni-

niejszy projekt uchwały.  

 

Komisja Rewizyjna 3 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymują 
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cym się” i 2 głosach „przeciw” zaopinio- wała projekt uchwały,  

Komisja Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych 4 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymu-

jącym się’ i 3 głosach „przeciw” zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 2.6. Projekt uchwały w sprawie połączenie w zespół niektórych szkół  
i przedszkola funkcjonujących na terenie gminy Golczewo 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały i od-

czytał postanowienie Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty z dnia 26 lutego 

2008 r. w sprawie pozytywnej opinii dotyczącej zamiaru połączenia w Zespół Szkół 

Publicznych w Golczewie z dniem 1 września 2008 r.  

 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt pod głosowanie poszczególnych Komisji 

Rady Miejskiej w Golczewie.  

W wyniku jawnego głosowania Komisja Finansów Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 5 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” zaopiniowała ni-

niejszy projekt uchwały.  

Komisja Rewizyjna 3 głosami „za”, 2 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie „prze-

ciw” zaopiniowała projekt uchwały,  

Komisja Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych 4 głosami „za”, 3 głosach „wstrzymu-

jącym się’ i 1 głosie „przeciw” zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 2.7) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkół w Golczewie 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, iż podjęcie niniejszej uchwały jest konsekwencją wspomnianych 

wyżej uchwał.  

Planuje się likwidację Zespołu Ekonomiczno – Administracyjny Szkół w Golczewie, 

jako jednostki budżetowej Gminy Golczewo z dniem 31 grudnia 2008 r. ze wzglę-

du na zakończenie roku budżetowego. 

 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt pod głosowanie poszczególnych Komisji 

Rady Miejskiej w Golczewie.  
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W wyniku jawnego głosowania Komisja Finansów Rozwoju Gospodarczego i 

Ochrony Środowiska 5 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” zaopinio-

wała niniejszy projekt uchwały.  

Komisja Rewizyjna 3 głosami „za”, 2 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie „prze-

ciw” zaopiniowała projekt uchwały,  

Komisja Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych 4 głosami „za”, 3 głosach „wstrzymu-

jącym się’ i 1 głosie „przeciw” zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad ogłosił 10 min. przerwy. 

Po przerwie o godz. 1615 Komisje wznowiły obrady. 

 
Ad. 2.8. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał zastępca burmistrza i poinfor-

mował, że Gmina w swoich zasobach nie posiada terenów scalonych o znacznym 

areale i w związku z tym, iż na terenie Golczewa za Zakładem Drzewnym znajdują 

się działki, które w chwili obecnej są użytkowane rolniczo, nieruchomości te w pla-

nie zagospodarowania przestrzennego przeznaczone są pod działalność gospodarczą. 

Poinformował ponadto, że w chwili obecnej istnieje konieczność powiększenie cmen-

tarza komunalnego w Golczewie ze względu na jego ograniczona powierzchnię, więc 

znacznie łatwiej jest powiększyć jego powierzchnię o przyległy stadion. Stwierdził, że 

na teren części działek, które Gmina zamierza nabyć istnieje możliwość przeniesie-

nia stadionu miejskiego, który już obecnie nie spełnia określonych wymogów. 

Zwrócił uwagę, że ww. projekt uchwały stworzy burmistrzowi możliwości prowadze-

nia negocjacji z obecnymi właścicielami nieruchomości. Poinformował również, że do 

wykazu nieruchomości zostanie dodana działka nr 527 o powierzchni 6.129 m2 , 

która została pominięta przez nieuwagę pracownika. 

 Poinformował, że dziś trudno jednoznacznie ocenić, czy Gmina będzie w stanie 

te tereny pozyskać, ponieważ nie wszyscy ich właściciele są zainteresowani ich zby-

ciem i nie do wszystkich działek jest uregulowany stan prawny ze względu na postę-

powania spadkowe właścicieli. Gmina zamierza negocjować ceny za zgodą Rady na 

podstawie przedłożonej uchwały. 

 Radny Antoni Opowicz stwierdził, że obecny stadion jest pięknie położony i nie 

widzi potrzeby jego przenoszenia uważa, że jest to bzdura. Powiedział, że mając w 

budżecie ograniczone środki należy brać pod uwagę inne bardziej ważne potrzeby 
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takie jak: modernizacja oczyszczalni, wy- konanie kanalizacji, remont dróg itp. i 

udowa stadionu nie może być obecnie priorytetem. 

Radny był zbulwersowany i powiedział, że działki wykazane w projekcie uchwały 

znajdują się na terenie typowo przemysłowym i należy więc zastanowić się nad jego 

utworzeniem dodał, że uzasadnienie do omawianego projektu uchwały jest zbyt 

anigmatyczne. 

 Zastępca burmistrza poinformował, że w perspektywie kilku najbliższych lat 

nie będzie już miejsca na cmentarzu, obecnie trwają prace nad jego poszerzeniem 

jedynie o przyległe obrzeża i zgodnie z określonymi wymogami znacznie łatwiej jest 

powiększyć cmentarz niż stwarzać go od podstaw na innym terenie. 

 Radna Beata Pastryk zapytała, czy Gmina nie może wcześniej prowadzić nego-

cjacji a następnie przedstawić Radzie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości. 

 Tomasz Podleśny, przedstawiciel kancelarii prawnej poinformował, że nie ma 

przeszkód do prowadzenia przez Gminę negocjacji przed podjęciem uchwały, lecz 

uchwała będzie jednak dowodem do ich podjęcia z konkretnym zbywcą nieruchomo-

ści. 

 

Komisje nie wniosły więcej uwag i pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Ad. 2.9) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wytycznych do 
ustalenia stawek czynszu za dzierżawę oraz najem nieruchomości komunal-
nych 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały i po-

informował, że przystępuje się do zmiany § 2 uchwały nr VII/69/07 Rady Miejskiej 

w Golczewie z dnia 27 września 2007 r. w sprawie wytycznych do ustalenia stawek 

czynszu za dzierżawę oraz najem nieruchomości komunalnych. Proponuje się stawki 

minimalne za 1 m2 powierzchni użytkowej (bez podatku VAT) za wynajem lokali 

użytkowych wraz z niezbędnym gruntem w wysokości 3,00 zł na terenie miasta Gol-

czewo, natomiast 1,00 zł w pozostałych miejscowościach.. 

Poinformował, że po przeanalizowaniu ustalonej minimalnej stawki czynszu za wy-

najem lokali użytkowych uznano, że stawka jest jednak za wysoka. Lokale użytkowe 

będące w zasobie Gminy Golczewo są w złym stanie technicznym i wymagają remon-
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tu. Powiedział, że w mieście Golczewo są to 3 lokale, tj. zakład fryzjerski, zakład 

szklarski i zakład wulkanizacyjny natomiast na terenie Gminy to: sklep w Sosnowi-

cach i klub w Wysokiej Kam. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały 

 

Ad. 2. 10) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Golczewo” 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały i po-

informował, że uchwałą nr IX/78/07 Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 21 listopada 

2007 r. przystąpiono do sporządzenia zmiany w „Studium uwarunkowań i kierun-

ków zagospodarowania przestrzennego Gminy Golczewo” dla części działki nr 568 

położonej w Golczewie w obrębie nr 7. 

Przedmiotem zmiany jest przeznaczenie całego terenu ww. działki dotychczasowych 

użytków rolnych na tereny przemysłowe, tereny składowo-magazynowe i inną dzia-

łalność gospodarczą wraz z niezbędną infrastrukturą. 

Poinformował, że ww. działkę nabyła Spółka z kapitałem zagranicznym w formie 

przetargu, która zamierza tam utworzyć trzy zakłady produkcyjne. 

 

Komisje nie wniosły uwag i pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały 
 
Ad. 2. 11) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Golczewo do Pol-
skiego Projektu 400 Miast. 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały i po-

informował, że obecnie została uruchomiona II edycja Programu Polski Projekt 400 

Miast, która jest finansowana ze środków Ministerstwa Zdrowia w ramach Narodo-

wego Programu Profilaktyki Chorób Sercowo-Naczyniowych „Polkard 2006-2008”. 

Działania Programu ukierunkowane są do małych gmin miejskich i miejsko-

wiejskich poprzez badania dzieci w wieku 11 lat, następnie każde przebadane dziec-

ko przekaże swoim rodzicom bezpłatne zaproszenie na badania ciśnienia, choleste-

rolu oraz poziomu cukru. 

 

Komisje nie wniosły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
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Ad. 2. 12) Projekt uchwały w sprawie zgody na przystąpienia przez Gminę 
Golczewo do Spółki Komunalnej Skawa Jordanów Sp. z o. o. 

Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały i po-

informował, że działania ww. Spółki ukierunkowane są w stosunku do sfery kanali-

zacji, wody, ścieków, śmieci, energetyki i dróg. 

Poinformował, że Gmina Golczewo odkupi od jednego z udziałowców Spółki Skawa 

Jordanów Sp z o. o. udział w wysokości 1.000 zł stając się tym samym udziałowcem 

tej Spółki. 

 W wyniku powyższego zostaną stworzone większe możliwości na realizację projektu 

pod nazwą „Budowa sieci kanalizacyjnej na terenie gminy Golczewo”. 

 

Komisje nie wniosły uwag i pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt  

uchwały. 

 

Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania. 

 Radna Danuta Bednarz uważa, że nie należy przeznaczać do sprzedaży bu-

dynku kluby w Wysokiej Kam, który został wybudowany przez mieszkańców Wyso-

kiej w czynie społecznym uważa, że w budżecie Gminy należy wygospodarować 

środki finansowe na remont dachu. 

 Ireneusz Wilk, sekretarz gminy poinformował, że budynek jest skomunalizo-

wany i stanowi własność Gminy, burmistrz natomiast realizuje uchwałę o przezna-

czeniu budynku do sprzedaży. 

 Radny Wiesław Kloch zwrócił uwagę, że na terenie Golczewa jest jednak mło-

dzież uzależniona od narkotyków.  

Zastępca burmistrza powiedział, że Komisja ds. rozwiązywania problemów al-

koholowych i przeciwdziałaniu narkomanii przez cały poprzedni rok swej działalno-

ści nie otrzymała żadnego zgłoszenia. W szkole prowadzone są programy edukacyj-

ne, zamontowano tam również tzw. niebieską skrzynkę do której można wrzucać 

anonimowe zgłoszenia, każdy może również zgłosić takie przypadki do organów ści-

gania. 
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 Ad 4 Zakończenie obrad 
 

 Wobec wyczerpania porządku obrad przewodnicząca obrad dokonała  

zamknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej  

w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:           Przewodniczył: 

Inspektor      Przewodniczący Komisji  
Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Ochrony Środowiska 
 
Danuta Krupa         Grzegorz Dyksy 


